
IZ DELA DRUŠTVA LJUBITELJEV
BARJA

Kmalu zimske
akcije

Društvo Ijubiteljev Ljubljanskega barja je na svo-
jem usfanovnem zboru pred dvema mesecema razde-
lilo vsem prisotnim vprašalnik o prednostnih nalo-
gah, katerim naj bi posvečali največ svojih aktivno-
sti. Iz odgovorov je moč razbrati,

da je prva in n^pomembnejša naloga — razglasitev
zavarovanega območja Ljubljanskega barja, sledijo
pa naloge o varovanju voda, o zaščiti pred poplav-
nostjo, o določitvi con odnosno predelov za posa-
mezne dejavnosti, dalje naloge o znanstvenorazisko-
valnih aktivnostih na barju, o možnosti ribištva in
lovskega turizma, zajezitvi črnih gradenj, odpravi
onesnaževanja, ki ga povzročajo tako veliki kot mali
uporabniki barja ter seveda o pristopu k skupni
izdelavi strategije razvoja in ohranjanja Ljubljanske-
ga barja.

Društvo, ki ima že nekaj več kot 50 članov, prav
sedaj pravno formalno ureja svoje ustanoviteijske
obveznosti, izvolilo je že svoj upravni in nadzorni
odbor ter za predsednika izvolilo Iztoka Lipužiča in
za podpredsednike: Marjana Ahčana (področjc voda
in ribištvo), Martina Snoja (kmetijstvo), Franca Vi-
larja kot poznavaica barja in veterinarja (četrtega
podpredsednika s področja lovstva pa bodo naknad-
no). Prav v času izida našega £asopisa pa je bil
ilanski sestanek društva, na katcrem so potrdili plan
dela za naslednje leto in se dogovorili za konkretne
akcije v zjmskem času. O tem pa več v januarski
številki Naše komune.


